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se promítá jen v turečtině
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RAKOUSKO: Když stáli v roce 1683 Turci u Vídně, byli nakonec odraženi a na několik
století byla islamizace Rakouska oddálena. Čas oponou trhnul a o několik století později již
nestojí Turci u Vídně, ale začínají ji ovládat.

Jde samozřejmě jen o nadsázku, protože nejde pouze o potomky Osmanů, ale i o muslimy z mnoha
jiných zemí. Nejen Vídeň, ale i mnohá jiná města se velmi rychle demograficky proměňují. A
integrace mezi původní obyvatelstvo není nutná, o ni ostatně ani nikdo nestojí. V obsazených čtvrtích
některých měst se beztak německy příliš nehovoří. Proč se tedy učit jazyk těch, kdo budou již brzy
porobeni?

Nejmladší generace pak tuto potřebu nemá dvojnásob. Muslimská jména u dětí již začínají v
Rakousku převládat, další hordy muslimů do země přicházejí. Jejich generace si již zemi plně
převezme – a integrovat se budou muset ti, kdo hovoří německy, tedy původní obyvatelstvo.

To vše si zřejmě začínají v Rakousku, jedné z nejvíce islamizovaných zemí v Evropě, potomci Osmanů
uvědomovat. Veřejné kino ve městě nedaleko našich hranic tak promítá dětský film již jen v
turečtině, bez německého dabingu či titulků…

Animovaný film „Aslan Hürküs“ slaví svou velkou premiéru v St. Pöltenu. Film je však promítán
pouze v turečtině. „Měly by se teď rakouské děti učit turecky?“ ptají se diváci. FPÖ považuje
integrační politiku za selhání.

„Turecký animovaný film ‚Aslan Hürküs‘ běžící v megaplexu St. Pölten působivě ukazuje naprosté
selhání integrační politiky,“ kritizoval předseda zemské strany FPÖ a klubu v dolnorakouském
zemském sněmu Udo Landbauer (viz titulek). „Německý jazyk je základním předpokladem úspěšné
integrace v Rakousku. Je proto více než kontraproduktivní promítat dětské filmy v turečtině, protože
to signalizuje stále rostoucí turecké populaci, že není třeba se učit náš jazyk,“ zdůraznil Landbauer.

„Zdá se, že sjednocení obhájci imigrace se vzdali touhy integrovat své chráněnce a nyní se zaměřují
na výuku Rakušanů turecky. Dobrou noc západe,“ řekl Landbauer. „Pokud to bude pokračovat,
pravděpodobně nám brzy bude v kinech promítána původní verze afghánských a syrských filmů,“
obává se Landbauer.

Takové akce pouze podněcují formování paralelních společností. „Žádný Turek neudělá svému dítěti
laskavost, pokud ho nenechá naučit se německy, protože nedostatek jazykových znalostí brání
akademickému úspěchu a následně i v profesním životě,“ říká Landbauer.

Tolik zpráva z Rakouska. Připomínám, že Rakousko v posledních dvou letech přijalo nejvíc
muslimských žadatelů o azyl v přepočtu na počet obyvatel z celé EU. To, co se Osmanům nepovedlo
v 17. století, se jim nyní úspěšně daří – a to zcela bez boje…
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